
 

 

 

 

 

Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell  
(València) 

 

 

Ajuntament en Ple 

Sessió ordinària  

Data: 27/01/21 

 

Sent les vint hores del dia vint-i-set de gener de 2021 es van reunir les persones que després 

es relacionen, les quals representen més d'un terç del nombre legal de membres de la 

corporació, sota la presidència de la Sra. alcaldessa, Raquel Ramiro Pizarroso, assistida pel 

secretari-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que dona fe de l'acte, sent l'objecte la 

celebració de la sessió ordinària de l'Ajuntament ple convocada per al dia de hui. 

 

La sessió es desenvolupa de manera telemàtica, a causa de la situació sanitària ocasionada 

per la pandèmia de COVID-19, a l'empara de la recent modificació de la Llei 7/1985, de 2 

d'abril, publicada en el BOE el dia 1 d'abril de 2020, per la qual s'afig un nou apartat 3 a 

l'article 46 pel qual, quan concórreguen situacions excepcionals, s'autoritza l'assistència dels 

membres dels òrgans col·legiats a les sessions dels mateixos de manera telemàtica, en els 

termes i condicions especificats en aquesta Llei. 

 

Assistents: 

Alcaldessa: 

Raquel Ramiro Pizarroso 

 

Tinentes i tinent d'alcaldessa: 

Jesús Raga Ros 

M. Carmen Laso Hernández 

Irene Martínez Romero 

 

Regidors i regidores: 

José Manuel Alberich Real  

M. Carmen Guara Miralles 

Patricia Carmen Ruiz de León García 

José Manuel Morales Calvo 

Rosella Antolí Santolària 

M. José Amigó Laguarda 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

Per la Sra. alcaldessa es va declarar obert l'acte, passant a tractar els diferents punts de l'ordre 

del dia. 

 

1. Acta anterior 

 

Vist l'esborrany de l'acta corresponent a la sessió del 25 de novembre de 2021, queda aprovat 

per unanimitat amb l'única rectificació que la Sra. Irene Martínez Romero ha de figurar com 

tinenta d'alcaldessa. 
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2. Nomenament jutge o jutgessa de pau titular 

 

En primer lloc la Sra. alcaldessa explica l'assumpte. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, la Sra. Guara, en nom del Grup Popular, diu que el 

seu grup votarà a favor del nomenament proposat, ja que creuen que ha fet una bona faena 

durant aquests anys. 

 

La Sra. Antolí, en representació del Grup Compromís, expressa així mateix la seua 

conformitat amb la proposta ja que durant aquest temps ha adquirit la dinàmica del treball i 

que continue en el lloc, redunda en un benefici per al poble. 

 

Finalment el Sr. Raga, en representació del Grup Socialista, diu també que estan a favor que 

quan les coses funcionen, han de continuar així. Agraeix a les persones que s'han presentat 

el seu interès per participar en els assumptes del municipi. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 

 
Amb data 2 d’octubre del 2020, es va rebre escrit del Tribunal Superior de Justícia de la 

Comunitat Valenciana pel qual requeria a aquest Ajuntament perquè, atesa la proximitat del 

cessament del càrrec de la jutgessa de Pau titular d'aquest municipi, pel Ple s’elegira la 

persona per a ser nomenada jutge o jutgessa de Pau titular. 

Amb data 16 de novembre del 2020, es va publicar Edicte d'aquest Ajuntament en el Butlletí 

Oficial de la Província de València, a fi que durant el termini de 20 dies naturals es pogueren 

presentar les persones que estigueren interessades a ser nomenades per a aquest càrrec, 

presentant-se les sol·licituds següents:  

- María Isabel Milara Aguilera 

- Pascual Lluch López 

- Lydia Martínez Álvarez 

Per tot l'abans exposat, aquest Ajuntament en Ple, adopta l'acord següent: 

a) Proposar al Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana per a nomenament 

de Jutgessa de Pau titular a Lydia Martínez Álvarez. 

 

b) Facultar l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i signatura de documents es necessiten 

per a l'execució d’aquest acord. 

 

3. Ratificació Resolució d'Alcaldia 44/20 sobre compromís manteniment adhesió Pacte 

Alcaldies pel Clima i l'Energia 

 

La Sra. alcaldessa dona compte de la proposta. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, pren la paraula la Sra. Guara que expressa la 

conformitat del seu grup amb la proposta ja que els pactes per al desenvolupament sostenible 

són molt necessaris. 
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La Sra. Antolí diu que també votaran a favor i demanen que s'elabore i se seguisca una 

estratègia per a avançar amb la finalitat de revertir el canvi climàtic. 

 

El Sr. Raga diu que estan molt compromesos amb el canvi climàtic i que s'escometran 

diverses iniciatives que incideixen en aquest àmbit, com l'adhesió al Pla REACCIONA o el 

de Smart Cities que ajuden a aconseguir un planeta més sostenible. 

 

La Sra. alcaldessa incideix en el que s'ha dit pel Sr. Raga i explica que precisament aquest 

compromís de manteniment de l'adhesió es deu a la sol·licitud d'ajudes a la Generalitat per 

a la realització d'obres de millora energètica en el col·legi i el camp de futbol. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 

 
RATIFICACIÓ RESOLUCIÓ D'ALCALDIA 44/20 SOBRE COMPROMÍS MANTENIMENT 

ADHESIÓ PACTE ALCALDIES PEL CLIMA I L'ENERGIA 

 

Vista la Resolució d’Alcaldia núm. 44/20 de data 15 de desembre de 2020 que diu: 

 

RESOLUCIÓ D'ALCALDIA 44/20 

 

Vista la Resolució de 5 d'agost de 2020, de la consellera d'Agricultura, Desenvolupament 

Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, per la qual es convoquen ajudes als 

municipis de la Comunitat Valenciana per a potenciar projectes de lluita contra el canvi 

climàtic, per a l'exercici de 2020, publicada en el DOGV número 8891 de data 26 d'agost de 

2020, així com l'ORDRE 6/2020 de 4 de març, de la Conselleria d'Agricultura, 

Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, per la qual s'estableixen 

les bases reguladores per a la concessió d'ajudes a ajuntaments de la Comunitat Valenciana 

per a potenciar projectes de lluita contra el canvi climàtic, publicada en el DOGV número 8759 

de data 11 de març de 2020. 

 

Vist que la Junta de Govern Local d'aquest Ajuntament, en data 14 de setembre de 2020, va 

adoptar l'acord de sol·licitar l'esmentada subvenció per al finançament dels següents projectes, 

realitzats per aquest Ajuntament: 

 

1- Millora de l'eficiència energètica per al col·legi CEIP Mare de Déu del Pilar per import de 

14.435,20 € (IVA inclòs). 

2- Millora de l'eficiència energètica per als vestidors del camp de futbol per import d’11.446,60 

€ (IVA inclòs). 

 

Vista la resolució de 7 de desembre de 2020 de la directora general de Canvi Climàtic, 

publicada en el DOGV núm. 8973 d'11 de desembre de 2020, per la qual es resol concedir una 

ajuda per import de 20.705,44 € a aquest ajuntament per al finançament dels projectes 

presentats. 

 

Vist que la base onzena de l'Ordre 6/2020 de 4 març per la qual s'estableixen les bases 

reguladores d'aquestes ajudes especifica la documentació a presentar per a la sol·licitud de 

pagament i justificació de la subvenció. 

 

Aquesta alcaldia, en virtut de les competències atribuïdes per la legislació vigent,  
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RESOL 

 

1. Adoptar el compromís que durant els 5 anys següents a la data de pagament final de l'ajuda 

es mantindrà l'adhesió al Pacte d'Alcaldies pel Clima i l'Energia o en el seu cas, la inscripció 

en el Registre de Petjada de Carboni, i no es realitzarà cap modificació que afecte els resultats 

de les actuacions per a la reducció d'emissions, absorció o compensació de CO2 o la naturalesa 

o les condicions de les actuacions subvencionades llevat que la modificació comporte una 

millora en la mitigació d'emissions, absorció o compensació de CO2 o adaptació al canvi 

climàtic del municipi. 

 

2. Sotmetre el present acord al Ple per a la seua ratificació. 

 

A la vista de tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta l'acord següent: 

 

Únic: Ratificar la Resolució d’Alcaldia núm. 44/20 de data 15 de desembre de 2020 dalt transcrita. 

 

4. Sol·licitud d'adhesió a la Xarxa d'Entitats Locals per a desenvolupar els ODS de 

l'Agenda 2030 

 

La Sra. alcaldessa explica, en primer lloc, la proposta d'acord. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, pren la paraula la Sra. Guara que expressa la seua 

conformitat amb la proposta ja que és molt important que es tracte d'una iniciativa conjunta 

compromesa amb el desenvolupament sostenible que, a més, inclou unes pautes a seguir en 

la crisi provocada per la COVID-19. 

 

La Sra. Antolí diu que estan a favor i que, com en el punt anterior, és important seguir una 

estratègia per al compliment d'objectius encara que no siguen a curt termini. Manifesta la 

predisposició del seu grup a fer propostes constructives. 

 

Finalment, el Sr. Raga diu que en 2018 l'Ajuntament es va adherir a la Xarxa de Ciutats per 

un Desenvolupament Sostenible i ara continuen apostant pels ODS. Explica quins seran els 

passos a seguir i diu que continuen marcant una estratègia local i una memòria. Al que la 

Sra. Antolí pregunta si s'ha entregat la memòria, i, en cas afirmatiu, sol·licita una còpia en 

format digital, responent el Sr. Raga que li la farà arribar. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 
 

SOL·LICITUD D'ADHESIÓ A LA XARXA D'ENTITATS LOCALS PER A 

DESENVOLUPAR ELS ODS DE L'AGENDA 2030 

 

 

La Xarxa d'Entitats Locals per a desenvolupar els ODS de l'Agenda 2030 de la Federación 

Española de Municipios i Provincias (FEMP) està formada pels Governs Locals que es 

comprometen a localitzar i implementar els ODS de l'Agenda 2030 de manera transversal en 

les polítiques públiques municipals.  
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L'activitat d'aquesta Xarxa està dirigida a afavorir la coordinació d'actuacions entre els 

Governs Locals, permetent aconseguir millors resultats en la implementació de l'Agenda 2030 

en els municipis, a través de la localització i desenvolupament dels ODS en l'àmbit local.  

 

La Xarxa és un instrument que oferirà eines als Governs Locals perquè aconseguisquen els 

seus objectius, d'acord amb la implementació de l'Agenda 2030 a Espanya. I, a més, oferirà 

als Governs Locals pautes, informació i propostes d'actuacions per a fer front a la crisi 

provocada per la COVID-19, tenint molt present una de les principals premisses de l'Agenda 

2030: no deixar a ningú arrere.  

 

Amb l'adhesió a la Xarxa d'Entitats Locals per al desenvolupament dels ODS de l'Agenda 

2030, el Govern Local es compromet a determinar un conjunt d'actuacions, que hauran 

d'incorporar-se en un Pla d'Actuació o Estratègia Local, aprovat pel Ple, que incloga una anàlisi 

de situació i un pla de localització i implementació dels ODS de l'Agenda 2030.  

 

Paral·lelament, s'haurà d'iniciar un procés d'informació i sensibilització per a la participació 

de tots els agents locals, econòmics i les organitzacions ciutadanes representats en la vida 

municipal, per a la seua implicació en la implementació local de l'Agenda 2030.  

 

A més, les ciutats que participen en la Xarxa hauran d'assumir, mitjançant acord plenari, la 

Declaració en favor de l'Agenda 2030 aprovada per la FEMP en el marc del seu XII Ple.  

 

A la vista de tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord:  

 

1r.- El Ple de la Corporació aprova l'adhesió de l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell a la 

Xarxa d'Entitats Locals per al desenvolupament dels ODS de l'Agenda 2030 i, en 

conseqüència, es compromet a: 

 

a) Treballar en l'aprovació d'un Pla d'Actuació o Estratègia Local, en el qual s'elabore una 

anàlisi de situació i un pla de localització i implementació dels ODS de l'Agenda 2030.  

 

b) Complir amb les obligacions i exercir els drets que s'estableixen en les Normes de 

Funcionament de la Xarxa.  

 
2n.- Facultar l’Alcaldia-Presidència per a realitzar tots els tràmits oportuns perquè l'adhesió 

de l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell a la Xarxa d'Entitats Locals per al desenvolupament 

dels ODS de l'Agenda 2030 siga efectiva. 

 

5. Sol·licitud diploma jubilació Pedro Navarro Tendero 

 

En primer lloc, la Sra. alcaldessa explica la proposta d'acord. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, la Sra. Guara anuncia el vot favorable del seu grup en 

reconeixement dels anys de servei que ha prestat el Sr. Navarro. 

 

Seguidament, la Sra. Antolí diu que els sembla bé, que si una persona es jubila i té dret a un 

reconeixement, estan d'acord. Proposa l'elaboració d'un reglament per a establir també un 

reconeixement a la resta de persones que es jubilen a l'ajuntament després d'una trajectòria 

similar. 
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Pregunta sobre la situació de la plaça que deixa el Sr. Navarro, al que la Sra. alcaldessa 

respon que aquesta plaça de segona activitat que queda lliure passarà a ser d'agent i que, per 

a començar, ja han començat els tràmits de modificació de la relació de llocs de treball. 

 

El Sr. Raga felicita per la seua jubilació i agraeix els serveis prestats al Sr. Navarro i afegeix 

que queda pendent l'acte de comiat per part de l'ajuntament, que no s'ha pogut realitzar per 

la situació sanitària actual. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 

 
Vista la comunicació de Pedro Navarro Tendero, funcionari d'aquest Ajuntament, en el lloc 

d'oficial cap de Policia Local en segona activitat, exercint fins a aqueix moment les funcions de 

coordinador de Seguretat, en el qual comunica la recepció de la resolució favorable de l'Instituto 

Nacional de la Seguridad Social per a la seua jubilació anticipada amb efectes des del dia 1 de 

gener de 2021. 

 

Vist que en aquest escrit el Sr. Navarro sol·licita el diploma de jubilació com a reconeixement al 

personal dels cossos de policia local per la dedicació d'una vida al servei ciutadà i la seua missió 

de defensa, promoció i protecció dels drets i llibertats públiques, segons allò estipulat en el Decret 

124/2013, de 20 de setembre, del Consell, pel qual es regulen les distincions i condecoracions que 

es concedisquen per la Generalitat al personal dels cossos de policia local de la Comunitat 

Valenciana, més concretament en el seu art. 6 que literalment diu: 

 

Article 6. Diploma de Jubilació 

 

1. El Diploma de Jubilació s'atorgarà com a reconeixement al personal dels cossos de policia 

local per la dedicació d'una vida al servei ciutadà i la seua missió de defensa, promoció i 

protecció dels drets i llibertats públiques. 

 

2. Aquest diploma serà entregat al personal dels cossos de policia local, qualsevol que siga la 

seua categoria. El procediment de concessió s'instarà per acord del ple de l'ajuntament al qual 

pertany en el moment de produir-se la jubilació, i el termini màxim per a sol·licitar-se serà de 

tres mesos des de la data de la jubilació. 

 

A la vista de tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord: 

 

1. Instar la concessió del diploma de jubilació a Pedro Navarro Tendero sobre la base d’allò 

estipulat en l'article 6 del Decret 124/2013, de 20 de setembre, del Consell, pel qual es regulen 

les distincions i condecoracions que es concedisquen per la Generalitat al personal dels cossos 

de policia local de la Comunitat Valenciana. 

2. Traslladar aquest acord a l'òrgan competent de la Generalitat Valenciana i a l'interessat. 

 

6. Aprovació iniciació del procediment de contractació del servei de neteja d'edificis i 

dependències municipals 

 

La Sra. alcaldessa explica que en l'anterior Ple va quedar sobre la taula per a la incorporació 

de la clàusula que especifique l'assignació de més puntuació a l'empresa que contracte 

personal del municipi, a més de la proposta que es va fer en la Comissió Informativa que 

s'afegira una clàusula en previsió de l'augment d'edificis municipals.  
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Oberta deliberació sobre aquest tema, la Sra. Guara anuncia el vot favorable del seu grup 

amb la incorporació de la clàusula del personal i demana que es tinga en compte la seua 

inclusió en futurs contractes.  

 

La Sra. Antolí expressa, així mateix, la seua conformitat amb la proposta ja que s'han 

contemplat les dues propostes que el seu grup va fer.  

 

Finalment, el Sr. Raga agraeix les propostes realitzades en aquest procediment i anuncia el 

vot favorable del seu grup.  

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 

 
APROVACIÓ DEL PROCEDIMENT DE CONTRACTACIÓ DEL SERVEI DE NETEJA 

D'EDIFICIS I DEPENDÈNCIES MUNICIPALS. 

 

Vist que ha finalitzat l'actual contracte del servei de neteja d'edificis i dependències municipals, 

és necessari licitar, com més prompte millor, un nou contracte. 

 

Vists el Plec de clàusules administratives particulars, així com el Plec de prescripcions tècniques 

que han de regir l'adjudicació del contracte. 

 

De conformitat amb el que s'estableix en l'article 326 i la Disposició Addicional Segona de la Llei 

9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic. 

 

Considerant que conforme a l'article 22.4 de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases del Règim 

Local, es permet la delegació de competències del Ple en matèria de contractació 

  

Per tot allò exposat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord: 

 

PRIMER. Iniciar el procediment de contractació del servei de neteja d'edificis i dependències 

municipals, per procediment obert, tramitació ordinària. 

 

SEGON. Aprovar els corresponents Plec de clàusules administratives particulars i de 

prescripcions tècniques que han de regir el contracte i el procés d'adjudicació. 

 

TERCER. Autoritzar la despesa amb càrrec a l'aplicació 920.22700, de l'estat de despeses del 

Pressupost municipal. 

 

QUART. Publicar l'anunci de licitació en el perfil del contractant del Ple situat en el Portal de 

Contractació del Sector Públic, així com en el DOUE. 

 

CINQUÉ. Delegar en la Junta de Govern Local les competències per a l'adjudicació del servei, 

així com els tràmits que siguen necessaris per a portar a bon terme la proposta o acord 

d'adjudicació. 

 

7. Aprovació expedient núm. 1 de modificació de crèdits per a ajudes COVID al 

comerç local 
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La Sra. alcaldessa explica que aquesta proposta estava prevista abans que la Generalitat 

Valenciana aprovés el Pla Resistir i que vindrà a ajudar al xicotet comerç, després de les 

ajudes que ja es van aprovar per a l'hostaleria. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, la Sra. Guara expressa el dubte de, si la partida de 

Promoció Econòmica tenia una dotació de 4.000€ i es destinen 3.000€ a aquestes ajudes, 

només quedaria una dotació de 1.000€ en la partida. 

 

La Sra. alcaldessa cedeix la paraula a la Sra. Laso que explica que la situació actual és de 

pròrroga del pressupost de 2020 i que, amb l'aprovació del nou pressupost, la partida es 

dotarà adequadament. A açò afegeix la Sra. alcaldessa que, mentre que es realitza el tràmit 

de l'aprovació i entrada en vigor del nou pressupost, han preferit utilitzar aquesta via per a 

agilitar les ajudes. 

 

La Sra. Antolí diu que agrairien que se'ls feren arribar les bases abans de passar-les a 

aprovació per a poder fer-ne aportacions. 

 

El Sr. Raga expressa la seua conformitat amb la proposta i afegeix que, en tindre les ajudes 

del tractament de subvenció, s'ha d'habilitar una partida pressupostària expressament per a 

això. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 

 
Vista l'actual situació de la COVID-19, i els moments difícils pels quals està passant el comerç, 

aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord: 

 

a) Aprovar el següent expedient de modificació de crèdits: 

 

CRÈDIT EXTRAORDINARI PER BAIXA DE CRÈDITS: 

 

Partida que es crea 

430.4700 Ajudes extraordinàries al 

comerç per COVID-19 

3.000,00 € 

 TOTAL 3.000,00 € 

 

 

 

FINANCIACIÓ 

Partida que disminueix 

433.22699 Promoció econòmica 3.000,00 € 

 TOTAL 3.000,00 € 

 

 

 

b) Que se seguisquen els tràmits fins a la seua aprovació definitiva. Si en el període d'exposició 

pública no es produeixen reclamacions, aquest acord serà elevat automàticament a definitiu. 

 

8. Assignació grups polítics municipals legislatura 2019-2023 
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Abans de passar al debat i votació d'aquest punt, que no ha sigut tractat en la Comissió 

Informativa Única prèvia a aquest acte, es procedeix a la votació per a dictaminar el seu 

tràmit per urgència en aquest Ple, que queda aprovada per unanimitat. 

 

A continuació es passa a tractar el fons de l'assumpte. 

 

La Sra. alcaldessa explica que l'acord anterior es va adoptar solament per a l'any 2020 per la 

qual cosa és necessari tornar a passar-ho a aprovació amb la finalitat que abaste tota la 

legislatura. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, els tres portaveus municipals expressen la seua 

conformitat amb la proposta. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 

 
Considerant que aquest Ajuntament en Ple, en sessió celebrada el 29 de gener de 2020 va acordar 

l'aprovació de l'assignació als grups polítics municipals per a l'exercici 2020, havent-se d'adoptar 

novament acorde a aquest efecte per a la resta de l'actual legislatura 2019-2023. 

 

Per tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord:  

 

Únic.- Aprovar l'assignació als grups polítics municipals durant la resta de la legislatura 2019-

2023, que queda com segueix: 

 

Les assignacions anuals als grups polítics seran per import de 4.400 euros a cada grup, havent-se 

de justificar de conformitat amb les bases d'execució del pressupost. 

 

9. Aprovació participació programa ajudes IVACE 

 

Abans de passar al debat i votació d'aquest punt, que no ha sigut tractat en la Comissió 

Informativa Única prèvia a aquest acte, es procedeix a la votació per a dictaminar el seu 

tràmit per urgència en aquest Ple, que queda aprovada per unanimitat. 

 

A continuació es passa a tractar el fons de l'assumpte. 

 

En primer lloc, la Sra. alcaldessa explica l'assumpte. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, la Sra. Guara manifesta la seua conformitat amb la 

proposta. 

 

La Sra. Antolí anuncia així mateix el vot favorable del seu grup ja que és important que les 

empreses del polígon industrial puguen comptar amb bones infraestructures per al 

desenvolupament de la seua activitat i pregunta si es realitzarà l'obra en tota la vorera o sols 

en l'encreuament. A això li respon el Sr. Raga que es realitzarà l'obra des del parc dels 

Paellers fins al carrer del Parc i que espera que la subvenció abaste el 100% del cost. 
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Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent 

acord: 

 
Vista a la convocatòria de l'Institut Valencià de Competitivitat Empresarial per a la concessió 

d'ajudes per a projectes d'inversió per a la millora, modernització i dotació d'infraestructures i 

serveis en polígons, àrees industrials i enclavaments tecnològics, per Resolució de 22 de desembre 

de 2020 del president de l'IVACE, publicada en el DOCV de data 4 de gener de 2021. 

 

Considerant prioritari realitzar en el municipi de Bonrepòs i Mirambell, la millora de vorera i 

accessibilitat en punts d'encreuament i obra civil per a la implantació de fibra òptica, en el carrer 

Gabriel Esteve en el tram de l'av. de la Marina i el carrer Ermua. 

 

Vista la memòria tècnica elaborada per l’arquitecta tècnica municipal per a la “Millora de vorera 

i accessibilitat en punts d'encreuament i obra civil per a la implantació de fibra òptica, en el carrer 

Gabriel Esteve en el tram de l'av. de la Marina i el carrer Ermua”, per import de 63.300,96 euros 

(IVA inclòs) 

 

Per tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord: 

 

PRIMER.- Aprovar la participació de l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell en el programa 

d'ajudes de l'IVACE per a la concessió d'ajudes  per a la millora, modernització i dotació 

d'infraestructures i serveis en polígons, àrees industrials i enclavaments tecnològics per a 

l'exercici 2021, acceptant les bases reguladores d'aquest. 

 

SEGON.- Aprovar la memòria tècnica del projecte “Millora de vorera i accessibilitat en punts 

d'encreuament i obra civil per a implantació de fibra òptica, en el carrer Gabriel Esteve en el tram 

de l'avinguda de la Marina i el carrer Ermua”, per import de 63.300,96 euros (IVA inclòs), a 

incloure en l'esmentat programa d'ajudes de l'IVACE. 

 

TERCER.- Adquirir el compromís de l'ajuntament de tramitar la corresponent modificació 

pressupostària a l'efecte d'incloure en el pressupost la/les partida/des que reflecteixen el 

finançament objecte de la present convocatòria i de la seua acreditació fefaent en un termini de 

quinze dies comptats des de la recepció de la notificació de concessió, en el seu cas. 

 

QUART.- Traslladar a l'IVACE el present acord. 

 

10. Acceptació ajuda Pla Resistir 

 

Abans de passar al debat i votació d'aquest punt, que no ha sigut tractat en la Comissió 

Informativa Única prèvia a aquest acte, es procedeix a la votació per a dictaminar el seu 

tràmit per urgència en aquest Ple, que queda aprovada per unanimitat. 

 

A continuació es passa a tractar el fons de l'assumpte. 

 

La Sra. alcaldessa explica que no es requereix aprovació pel Ple, però prefereix que s'aprove 

per aquest òrgan per a fer-li partícip. 

 

Oberta deliberació sobre aquest tema, la Sra. Guara diu que si l'ajuntament es pot 

comprometre a l'aportació que li correspon, el seu grup està d'acord. 
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La Sra. Antolí diu que aquesta col·laboració entre Generalitat i Diputació és un camí que ha 

de seguir i que per a municipis xicotets com aquest, és fonamental i agraeix a totes dues 

institucions l'ajuda rebuda. 

 

La Sra. Amigó explica que la Diputació té previst col·laborar amb els xicotets municipis en 

l'elaboració de les bases, la qual cosa la Sra. alcaldessa agraeix i comunica que hi ha una 

reunió convocada per a explicar el procediment. 

 

El Sr. Raga afegeix que l'important és que les ajudes s'hagen aprovat i que després, entre 

tots, s'aniran desenvolupant les bases. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat, aquest Ajuntament el Ple adopta el següent 

acord: 

 
Vist el Decret llei 1/202, de 22 de gener, del Consell, pel qual s'aprova el Pla Resistir, que inclou 

ajudes parèntesi en cada municipi per als sectors més afectats per la pandèmia, publicat en el 

DOGV de data 26 de gener de 2021. 

 

Aquestes ajudes estan destinades als municipis de la Comunitat Valenciana per a escometre 

actuacions encaminades a pal·liar les conseqüències de la pandèmia sobre els sectors productius 

relacionats en l'annex II de l'esmentat decret llei. 

 

Les aportacions del Pla Resistir tenen el caràcter de transferències als municipis a fi de finançar 

les activitats esmentades. 

 

Considerant que en l'annex I de l'esmentat decret, li correspon a Bonrepòs i Mirambell l'import 

de 69.549 euros. 

 

Tenint en compte que la participació en el present Pla d'ajudes per part dels municipis requerirà 

la presentació, en el termini de 10 dies naturals comptadors a partir de l'endemà al de la publicació 

del decret llei, de resolució o acord de l'òrgan municipal competent que haurà d'incloure 

expressament la seua voluntat d'acceptar l'ajuda i el compromís d'aportar l'import corresponent al 

seu percentatge de participació i de complir amb la resta de les obligacions contemplades en el 

present decret llei. 

 

Per tot l'exposat, aquest Ajuntament en Ple adopta el següent acord: 

 

Primer: Acceptar l'ajuda corresponent a Bonrepòs i Mirambell del Pla Resistir, aprovat per Decret 

llei 1/202, de 22 de gener, del Consell, i comprometre's a aportar l'import corresponent al nostre 

percentatge de participació i a complir amb la resta de les obligacions contemplades en l'esmentat 

decret llei. 

 

Segon: Notificar el present acord a l'òrgan competent del Consell, als efectes oportuns. 

 

11.Informes de Presidència 

 

La Sra. alcaldessa dona compte dels següents assumptes: 

 

- Sobre les resolucions d'Alcaldia 40/20 a 46/20 i la 01/21 
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- Sobre el desenvolupament del tancament perimetral de la població a causa de la 

pandèmia. 

- Sobre el canvi en la plaça de pediatra en el centre de salut. 

- Sobre l'adjudicació abans de finalitzar l'exercici 2020 dels tres projectes de 

pressupostos participatius. 

- Sobre la formació de la nova brigada municipal. 

- Sobre l'estat de l'expedient de modificació del PGOU. 

- Sobre les ajudes concedides a l'hostaleria del municipi. 

- Sobre les ajudes del xec bebè concedides a les famílies. 

- Sobre l'estat de l'expedient d'ajudes per al menjador escolar. 

- Sobre les obres realitzades en el trinquet. 

- Sobre l'adjudicació de l'obra de reforma del quadre elèctric del poliesportiu. 

- Sobre el projecte de Smart Cities. 

- Sobre la causa del retard en les obres del carrer Major. 

- Sobre els treballs de desinfecció del municipi. 

- Sobre les obres de les aules de la FPA. 

- Sobre el tall del trànsit rodat dels trams dels carrers Verge del Pilar i Macarella en 

hores d'entrada i eixida del col·legi. 

- Sobre la renovació del conveni amb l'Ajuntament de València per al bono oro. 

- Sobre l'emissió del carnet jove en el PIJ. 

- Sobre la campanya Els nostres majors. 

- Sobre la incorporació de l'orientadora laboral amb el programa EMPUJU. 

- Sobre la nova pàgina web municipal. 

- Sobre el premi Turisme Carraixet. 

- Sobre el programa Ecovid 2020. 

- Sobre la reunió amb la CHJ per a la neteja del barranc del Carraixet. 

- Sobre el Servei d'Atenció Domiciliària. 

- Sobre la recollida de sang en el municipi. 

- Sobre les ajudes del Pla Reacciona. 

 

12. Informes òrgans supramunicipals 

 

La Sra. alcaldessa informa sobre les assemblees del Consorci Pactem Nord i de la EMSHI. 

 

13. Precs i preguntes 

 

El Sr. Morales pregunta perquè hi havia una factura d'un aperitiu el dia 12 d'octubre si s'havia 

anul·lat l'aperitiu que s'organitza des de l'ajuntament, al que la Sra. alcaldessa respon que es 

va pagar l'aperitiu que tradicionalment es paga al Cor. 

 

Pregunta així mateix per una factura de desembre per la presentació de la Falla Bonrepòs i 

Mirambell, la Sra. alcaldessa respon que, per la data, ha de tractar-se d'un error i ha de ser la 

Falla Sant Joan. 

 

Pregunta també sobre la reparació de les tanques del poliesportiu, que s'han realitzat per una 

empresa que no és del municipi, quan hi ha ací empreses que poden fer aquests treballs. A 

això li respon el Sr. Raga que es van demanar quatre pressupostos i es va contractar amb la 
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que va fer l'oferta més baixa. La Sra. alcaldessa li comunica que se li passaran els 

pressupostos. 

 

Seguidament exposa un problema amb la cita prèvia en el centre de salut. La Sra. alcaldessa 

anuncia que pren nota com a regidora de Sanitat, però que aquest tipus de queixes cal 

realitzar-les en el mateix centre de salut perquè és competència de la Conselleria de Sanitat. 

 

Prega a continuació, que es retire el palet i les rajoles que es van col·locar per la reparació 

d'una lluerna en la plaça Sant Vicent, del que pren nota el Sr. Alberich perquè siguen retirats. 

 

Finalment, sol·licita informació sobre l'estat de l'expedient sobre l'anterior alcalde, al que la 

Sra. alcaldessa li respon que dilluns que ve s'ha convocat una junta de portaveus per a 

informar d'aquest assumpte i que es donarà tota la informació que es puga donar legalment. 

Afegeix que la seua portaveu està ja informada sobre aquest tema. 

 

El Sr. Morales insisteix a sol·licitar un informe per escrit i la Sra. alcaldessa li respon que es 

donarà tota la informació que es puga donar, en el moment que es puga. 

 

Seguidament, intervé la Sra. Guara que prega es repare el dispensador de bosses instal·lat en 

el “pipican”, perquè pot ser perillós, d’açò pren nota el Sr. Alberich. 

Afegeix que la paperera dels excrements està plena i que hi ha molts excrements sense 

recollir, així com baies que cauen dels arbres, al que la Sra. alcaldessa respon que es tornarà 

a insistir en la campanya de conscienciació. 

 

El Sr. Alberich prega que els problemes que es detecten es comuniquen a l'ajuntament per a 

poder-los solucionar amb més rapidesa i explica que les papereres del pipican es buiden tots 

els dies i es passa el rasclet una vegada per setmana. Afegeix que enviarà a més de la brigada, 

a l'empresa de jardineria perquè ho revisen tot. 

 

A continuació, intervé la Sra. Antolí que prega que es convoque Junta de Portaveus amb més 

freqüència o una comissió informativa per a informar, per exemple, sobre el tema sanitari i 

assumptes del municipi, així com que se'ls comunique la visita de càrrecs públics al municipi 

que, contemplant totes les restriccions sanitàries, se'ls podria fer partícips d'alguna manera. 

 

Demana que el secretari informe sobre les contestacions a les preguntes que fan per escrit, 

que s'han de contestar en un mes i no s'està complint aqueix termini. Jo, el secretari, li 

responc que això no és funció de Secretaria, que ho ha de reclamar a la persona a la qual va 

dirigida la pregunta. 

 

El Sr. Alberich explica el motiu de la tardança en una resposta i la Sra. Antolí, diu que no és 

aqueix el cas, que s'han fet preguntes que han tardat diversos mesos o que s'han contestat 

una setmana abans de celebrar un ple. 

 

També comenta, sobre el canvi de perfil de la treballadora social per una educadora, que el 

poble ha perdut en atenció a les persones majors. Que, per exemple, la treballadora social es 

dedicava a la dependència i que aqueixes funcions no les pot realitzar l'educadora. Anuncia 

que presentaran una pregunta per escrit sobre aquest tema. 
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Seguidament, prega més informació i vigilància en els camps del municipi, que no es 

respecten per moltes de les persones que passegen els seus animals i permeten que 

produïsquen destrosses en els camps. A això, la Sra. alcaldessa respon que en les reunions 

amb la policia posa l'accent en aquest tema, i que tornarà a insistir en això però que, creu 

que pot ser que no estan presents en el moment en què es produeixen aquestes conductes. 

 

També demana informació sobre la urbanització de les unitats d'execució 8, 9, 10 i 11 que 

sembla parada, així com la licitació de la primera fase del magatzem que tampoc saben el 

motiu pel qual no s'ha licitat encara. El Sr. Raga anuncia que sol·licitarà informe al tècnic 

de les UUEE 8 a 11 sobre l'estat dels treballs. La Sra. alcaldessa anuncia que se'ls remetrà 

informe sobre la situació de tots dos expedients. 

 

Agraeix la resposta remesa al Sr. Alberich sobre la jardineria i comenta que no creuen que 

siga correcte que l'empresa en el seu informe diga que no se sabia que hi havia tant de treball 

de poda, així com que s'hauria d'haver fet més difusió en la població del tema de la 

contractació de personal del municipi. A això el Sr. Alberich respon que, efectivament, s'han 

produït problemes amb la poda, però que l'objectiu és que en uns mesos s'estiga al dia, i que 

el jardiner està formant-se perquè l'any que ve puga realitzar ell mateix la poda en altura i 

no dependre de la màquina. La Sra. Antolí diu que l'empresa està ara fent un esforç gràcies 

a la pressió que s'ha realitzat per part de l'Ajuntament a conseqüència de la seua insistència 

i que el treballador fins a aquest moment, es trobava sense recursos. La Sra. alcaldessa 

anuncia que pròximament hi haurà una persona que començarà a treballar en pràctiques en 

la jardineria. 

 

Sobre el tema del reforç escolar, anuncia que faran una pregunta per escrit, ja que se'ls va 

informar que es faria d'una forma i ara veuen que es procedirà d'una altra manera. 

 

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Sra. alcaldessa va alçar la sessió, sent les vint-

i-una hores trenta minuts, de tot el qual, com a secretari, done fe. 

 

• Document signat digitalment 
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Ayuntamiento en Pleno 

Sesión ordinaria  

Fecha: 27/01/21 

 

Siendo las veinte horas del día veintisiete de enero de 2021 se reunieron las personas que 

luego se relacionan, que representan más de un tercio del número legal de miembros de la 

corporación, bajo la presidencia de la Sra. alcaldesa, Raquel Ramiro Pizarroso, asistida por 

el secretario-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que da fe del acto, siendo el objeto la 

celebración de la sesión ordinaria del Ayuntamiento Pleno convocada para el día de hoy. 

 

La sesión se desarrolla de manera telemática, debido a la situación sanitaria ocasionada por 

la pandemia de COVID-19, al amparo de la reciente modificación de la Ley 7/1985, de 2 de 

abril, publicada en el BOE el día 1 de abril de 2020, por la que se añade un nuevo apartado 

3 al artículo 46 por el que, cuando concurran situaciones excepcionales, se autoriza la 

asistencia de los miembros de los órganos colegiados a las sesiones de los mismos de forma 

telemática, en los términos y condiciones especificados en dicha Ley. 

 

Asistentes: 

Alcaldesa: 

Raquel Ramiro Pizarroso 

 

Tenientas y teniente de alcaldesa: 

Jesús Raga Ros 

M. Carmen Laso Hernández 

Irene Martínez Romero 

 

Concejales y concejalas: 

José Manuel Alberich Real  

M. Carmen Guara Miralles 

Patricia Carmen Ruiz de León García 

José Manuel Morales Calvo 

Rosella Antolí Santolària 

M. José Amigó Laguarda 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

Por la Sra. alcaldesa se declaró abierto el acto, pasando a tratar los diferentes puntos del 

orden del día. 

 

1. Acta anterior 

 

Visto el borrador del acta correspondiente a la sesión del 25 de noviembre de 2021, queda 

aprobado por unanimidad con la única rectificación de que la Sra. Irene Martínez Romero 

debe figurar como tenienta de alcaldesa. 

 

2. Nombramiento juez o jueza de paz titular 
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En primer lugar la Sra. alcaldesa explica el asunto. 

 

Abierta deliberación al respecto, la Sra. Guara, en nombre del Grupo Popular, dice que su 

grupo votará a favor del nombramiento propuesto, ya que creen que ha realizado un buen 

trabajo durante estos años. 

 

La Sra. Antolí, en representación del Grupo Compromís, expresa asimismo su conformidad 

con la propuesta ya que durante este tiempo ha adquirido la dinámica del trabajo y que 

continúe en el puesto, redunda en un beneficio para el pueblo. 

 

Finalmente el Sr. Raga, en representación del Grupo Socialista, dice también que están a 

favor que cuando las cosas funcionan, han de continuar así. Agradece a las personas que se 

han presentado su interés por participar en los asuntos del municipio. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
Con fecha 2 de octubre de 2020, se recibió escrito del Tribunal Superior de Justicia de la 

Comunidad Valenciana por el que requería a este Ayuntamiento para que, dada la proximidad de 

cese del cargo de la jueza de Paz titular de este municipio, por el Pleno se eligiese la persona para 

ser nombrada juez o jueza de Paz titular. 

 

Con fecha 16 de noviembre de 2020, se publicó Edicto de este Ayuntamiento en el Boletín Oficial 

de la Provincia de Valencia, a fin de que durante el plazo de 20 días naturales se pudiesen 

presentar las personas que estuviesen interesadas en ser nombradas para dicho cargo, 

presentándose las siguientes solicitudes:  

- María Isabel Milara Aguilera 

- Pascual Lluch López 

- Lydia Martínez Álvarez 

Por todo lo antes expuesto, este Ayuntamiento en Pleno, adopta el siguiente acuerdo: 

 

a) Proponer al Tribunal Superior de Justicia de la Comunidad Valenciana para nombramiento de 

Jueza de Paz titular a Lydia Martínez Álvarez. 

 

b) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se precisen 

para la ejecución del presente acuerdo. 

 

3. Ratificación Resolución de Alcaldía 44/20 sobre compromiso mantenimiento 

adhesión Pacto Alcaldías por el Clima y la Energía 

 

La Sra. alcaldesa da cuenta de la propuesta. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra la Sra. Guara que expresa la conformidad 

de su grupo con la propuesta ya que los pactos para el desarrollo sostenible son muy 

necesarios. 
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La Sra. Antolí dice que también van a votar a favor y piden que se elabore y se siga una 

estrategia para avanzar con la finalidad de revertir el cambio climático. 

 

El Sr. Raga dice que están muy comprometidos con el cambio climático y que se van a 

acometer varias iniciativas que inciden en este ámbito, como la adhesión al Plan 

REACCIONA o el de Smart Cities que ayuden a conseguir un planeta más sostenible. 

 

La Sra. alcaldesa incide en lo dicho por el Sr. Raga y explica que precisamente este 

compromiso de mantenimiento de la adhesión se debe a la solicitud de ayudas a la 

Generalitat para la realización de obras de mejora energética en el colegio y el campo de 

fútbol. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
RATIFICACIÓN RESOLUCIÓN DE ALCALDÍA 44/20 SOBRE COMPROMISO 

MANTENIMIENTO ADHESIÓN PACTO ALCALDÍAS POR EL CLIMA Y LA ENERGÍA 

 

Vista la Resolución de Alcaldía nº 44/20 de fecha 15 de diciembre de 2020 que dice: 

 

RESOLUCIÓN DE ALCALDÍA 44/20 

 

Vista la Resolución de 5 de agosto de 2020, de la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, 

Emergencia Climática y Transición Ecológica, por la que se convocan ayudas a los municipios 

de la Comunitat Valenciana para potenciar proyectos de lucha contra el cambio climático, para 

el ejercicio de 2020, publicada en el DOGV número 8891 de fecha 26 de agosto de 2020, así 

como la ORDEN 6/2020 de 4 de marzo, de la Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, 

Emergencia Climática y Transición Ecológica, por la que se establecen las bases reguladoras 

para la concesión de ayudas a ayuntamientos de la Comunitat Valenciana para potenciar 

proyectos de lucha contra el cambio climático, publicada en el DOGV número 8759 de fecha 

11 de marzo de 2020. 

 

Visto que la Junta de Gobierno Local de este Ayuntamiento, en fecha 14 de septiembre de 

2020, adoptó el acuerdo de solicitar la mencionada subvención para la financiación de los 

siguientes proyectos, realizados por este Ayuntamiento: 

 

1- Mejora de la eficiencia energética para el colegio CEIP Mare de Déu del Pilar por importe 

de 14.435,20 € (IVA incluido). 

2- Mejora de la eficiencia energética para los vestuarios del campo de futbol por importe de 

11.446,60 € (IVA incluido). 

 

Vista la resolución de 7 de diciembre de 2020 de la directora general de Cambio Climático, 

publicada en el DOGV nº 8973 de 11 de diciembre de 2020, por la que se resuelve conceder 

una ayuda por importe de 20.705,44 € a este ayuntamiento para la financiación de los proyectos 

presentados. 

Visto que la base undécima de la Orden 6/2020 de 4 marzo por la que se establecen las bases 

reguladoras de estas ayudas especifica la documentación a presentar para la solicitud de pago 

y justificación de la subvención. 
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Esta alcaldía, en virtud de las competencias atribuidas por la legislación vigente,  

 

RESUELVE 

 

1.-Adoptar el compromiso de que durante los 5 años siguientes a la fecha de pago final de la 

ayuda se mantendrá la adhesión al Pacto de Alcaldías por el Clima y la Energía o en su caso, 

la inscripción en el Registro de Huella de Carbono, y no se realizará ninguna modificación que 

afecte a los resultados de las actuaciones para la reducción de emisiones, absorción o 

compensación de CO2 o la naturaleza o las condiciones de las actuaciones subvencionadas a 

no ser que la modificación conlleve una mejora en la mitigación de emisiones, absorción o 

compensación de CO2 o adaptación al cambio climático del municipio. 

 

2.Someter el presente acuerdo al Pleno para su ratificación. 

 

A la vista de todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el acuerdo siguiente: 

 

Único: Ratificar la Resolución de Alcaldía de fecha 15 de diciembre del 2020 arriba transcrita. 

 

4. Solicitud de adhesión a la Red de Entidades Locales para desarrollar los ODS de la 

Agenda 2030 

 

La Sra. alcaldesa explica, en primer lugar, la propuesta de acuerdo. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra la Sra. Guara que expresa su conformidad 

con la propuesta ya que es muy importante que se trate de una iniciativa conjunta 

comprometida con el desarrollo sostenible que, además, incluye unas pautas a seguir en la 

crisis provocada por la COVID-19 

 

La Sra. Antolí dice que están a favor y que, como en el punto anterior, es importante seguir 

una estrategia para el cumplimiento de objetivos aunque no sean a corto plazo. Manifiesta la 

predisposición de su grupo a hacer propuestas constructivas. 

 

Finalmente, el Sr. Raga dice que en 2018 el Ayuntamiento se adhirió a la Red de Ciudades 

por un Desarrollo Sostenible y ahora continúan apostando por los ODS. Explica cuáles serán 

los pasos a seguir y dice que siguen marcando una estrategia local y una memoria. A lo que 

la Sra. Antolí pregunta si se ha entregado la memoria, y, en caso afirmativo, solicita una 

copia en formato digital, respondiendo el Sr. Raga que se la hará llegar. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
SOLICITUD DE ADHESIÓN A LA RED DE ENTIDADES LOCALES PARA 

DESARROLLAR LOS ODS DE LA AGENDA 2030 

 

 

La Red de Entidades Locales para desarrollar los ODS de la Agenda 2030 de la Federación 

Española de Municipios y Provincias (FEMP) está formada por los Gobiernos Locales que se 

comprometen a localizar e implementar los ODS de la Agenda 2030 de forma transversal en las 

políticas públicas municipales.  



 

 

 

 

 

Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell  
(València) 

 

 

La actividad de esta Red está dirigida a favorecer la coordinación de actuaciones entre los 

Gobiernos Locales, permitiendo alcanzar mejores resultados en la implementación de la Agenda 

2030 en los municipios, a través de la localización y desarrollo de los ODS en el ámbito local.  

 

La Red es un instrumento que ofrecerá herramientas a los Gobiernos Locales para que alcancen 

sus objetivos, de acuerdo con la implementación de la Agenda 2030 en España. Y, además, 

ofrecerá a los Gobiernos Locales pautas, información y propuestas de actuaciones para hacer 

frente a la crisis provocada por el COVID-19, teniendo muy presente una de las principales 

premisas de la Agenda 2030: no dejar a nadie atrás.  

 

Con la adhesión a la Red de Entidades Locales para el desarrollo de los ODS de la Agenda 2030, 

el Gobierno Local se compromete a determinar un conjunto de actuaciones, que deberán 

incorporarse en un Plan de Actuación o Estrategia Local, aprobado por el Pleno, que incluya un 

análisis de situación y un plan de localización e implementación de los ODS de la Agenda 2030.  

 

Paralelamente, se deberá iniciar un proceso de información y sensibilización para la participación 

de todos los agentes locales, económicos y las organizaciones ciudadanas representados en la vida 

municipal, para su implicación en la implementación local de la Agenda 2030.  

 

Además, las ciudades que participen en la Red deberán asumir, mediante acuerdo plenario, la 

Declaración en favor de la Agenda 2030 aprobada por la FEMP en el marco de su XII Pleno.  

 

A la vista de todo ello este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo:  

 

1º.- El Pleno de la Corporación aprueba la adhesión del Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell 

a la Red de Entidades Locales para el desarrollo de los ODS de la Agenda 2030 y, en 

consecuencia, se compromete a: 

 

a) Trabajar en la aprobación de un Plan de Actuación o Estrategia Local, en el que se elabore 

un análisis de situación y un plan de localización e implementación de los ODS de la Agenda 

2030.  

 

b) Cumplir con las obligaciones y ejercer los derechos que se establecen en las Normas de 

Funcionamiento de la Red.  

 

2º.- Facultar a la Alcaldía-Presidnecia para realizar todos los trámites oportunos para que la 

adhesión del Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell a la Red de Entidades Locales para el 

desarrollo de los ODS de la Agenda 2030 sea efectiva. 

 

5. Solicitud diploma jubilación Pedro Navarro Tendero 

 

En primer lugar, la Sra. alcaldesa explica la propuesta de acuerdo.  

 

Abierta deliberación al respecto, la Sra. Guara anuncia el voto favorable de su grupo en 

reconocimiento de los años de servicio que ha prestado el Sr. Navarro. 

 

Seguidamente, la Sra. Antolí dice que les parece bien, que si una persona se jubila y tiene 

derecho a un reconocimiento, están de acuerdo. Propone la elaboración de un reglamento 
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para establecer también un reconocimiento al resto de personas que se jubilen en el 

ayuntamiento después de una trayectoria similar.  

 

Pregunta sobre la situación de la plaza que deja el Sr. Navarro, a lo que la Sra. alcaldesa 

responde que esa plaza de segunda actividad que queda libre va a pasar a ser de agente y 

que, para empezar, ya han comenzado los trámites de modificación de la relación de puestos 

de trabajo. 

 

El Sr. Raga felicita por su jubilación y agradece los servicios prestados al Sr. Navarro y 

añade que queda pendiente el acto de despedida por parte del ayuntamiento, que no se ha 

podido realizar por la situación sanitaria actual. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
Vista la comunicación de Pedro Navarro Tendero, funcionario de este Ayuntamiento, en el puesto 

de oficial jefe de Policía Local en segunda actividad, desempeñando hasta ese momento las funciones 

de coordinador de Seguridad, en el que comunica la recepción de la resolución favorable del Instituto 

Nacional de la Seguridad Social para su jubilación anticipada con efectos desde el día 1 de enero de 

2021. 

 

Visto que en dicho escrito el Sr. Navarro solicita el diploma de jubilación como reconocimiento al 

personal de los cuerpos de policía local por la dedicación de una vida al servicio ciudadano y su 

misión de defensa, promoción y protección de los derechos y libertades públicas, según lo estipulado 

en el Decreto 124/2013, de 20 de septiembre, del Consell, por el que se regulan las distinciones y 

condecoraciones que se concedan por la Generalitat al personal de los cuerpos de policía local de la 

Comunitat Valenciana, más concretamente en su art. 6 que literalmente dice: 

 

Artículo 6. Diploma de Jubilación 

 

1. El Diploma de Jubilación se otorgará como reconocimiento al personal de los cuerpos de policía 

local por la dedicación de una vida al servicio ciudadano y su misión de defensa, promoción y 

protección de los derechos y libertades públicas. 

 

2. Este diploma será entregado al personal de los cuerpos de policía local, cualquiera que sea su 

categoría. El procedimiento de concesión se instará por acuerdo del pleno del ayuntamiento al 

que pertenezca en el momento de producirse la jubilación, y el plazo máximo para solicitarse será 

de tres meses desde la fecha de la jubilación. 

 

A la vista de todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

1. Instar la concesión del diploma de jubilación a Pedro Navarro Tendero en base a lo estipulado 

en el artículo 6 del Decreto 124/2013, de 20 de septiembre, del Consell, por el que se regulan 

las distinciones y condecoraciones que se concedan por la Generalitat al personal de los 

cuerpos de policía local de la Comunitat Valenciana. 

2. Trasladar este acuerdo al órgano competente de la Generalitat Valenciana y al interesado. 

 

6. Aprobación iniciación del procedimiento de contratación del servicio de limpieza de 

edificios y dependencias municipales 
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La Sra. alcaldesa explica que en el anterior Pleno quedó sobre la mesa para la incorporación 

de la cláusula que especifique la asignación de más puntuación a la empresa que contrate 

personal del municipio, además de la propuesta que se hizo en la Comisión Informativa de 

que se añadiera una cláusula en previsión del aumento de edificios municipales. 

 

Abierta deliberación al respecto, la Sra. Guara anuncia el voto favorable de su grupo con la 

incorporación de la cláusula del personal y pide que se tenga en cuenta su inclusión en 

futuros contratos. 

 

La Sra. Antolí expresa, asimismo, su conformidad con la propuesta ya que se han 

contemplado las dos propuestas que su grupo hizo. 

 

Finalmente, el Sr. Raga agradece las propuestas realizadas en este procedimiento y anuncia 

el voto favorable de su grupo. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
APROBACIÓN DEL PROCEDIMIENTO DE CONTRATACIÓN DEL SERVICIO DE 

LIMPIEZA DE EDIFICIOS Y DEPENDENCIAS MUNICIPALES. 

 

Visto que ha finalizado el actual contrato del servicio de limpieza de edificios y dependencias 

municipales, es necesario licitar, a la mayor brevedad posible, un nuevo contrato. 

 

Vistos el Pliego de cláusulas administrativas particulares, así como el Pliego de prescripciones 

técnicas que han de regir la adjudicación del contrato. 

 

De conformidad con lo establecido en el artículo 326 y la Disposición Adicional Segunda de la 

Ley 9/2017, de 8 de noviembre, de Contratos del Sector Público. 

 

Considerando que conforme al artículo 22.4 de la Ley 7/1985, Reguladora de las Bases del 

Régimen Local, se permite la delegación de competencias del Pleno en materia de contratación. 

  

Por todo lo expuesto, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

PRIMERO. Iniciar el procedimiento de contratación del servicio de limpieza de edificios y 

dependencias municipales, por procedimiento abierto, tramitación ordinaria. 

 

SEGUNDO. Aprobar los correspondientes Pliego de cláusulas administrativas particulares y de 

prescripciones técnicas que han de regir el contrato y el proceso de adjudicación. 

 

TERCERO. Autorizar el gasto con cargo a la aplicación 920.22700, del estado de gastos del 

Presupuesto municipal 

 

CUARTO. Publicar el anuncio de licitación en el perfil del contratante del Pleno sito en el Portal 

de Contratación del Sector Público, así como en el DOUE. 

 

QUINTO. Delegar en la Junta de Gobierno Local, las competencias para la adjudicación del 

servicio, así como cuantos trámites sean precisos para llevar a buen término la propuesta o 

acuerdo de adjudicación. 
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7. Aprobación expediente nº 1 de modificación de créditos para ayudas COVID al 

comercio local 

 

La Sra. alcaldesa explica que esta propuesta estaba prevista antes de que la Generalitat 

Valenciana aprobara el Pla Resistir y que vendrá a ayudar al pequeño comercio, después de 

las ayudas que ya se aprobaron para la hostelería. 

 

Abierta deliberación al respecto, la Sra. Guara expresa la duda de, si la partida de Promoción 

Económica tenía una dotación de 4.000€ y se destinan 3.000€ a estas ayudas, solo quedaría 

una dotación de 1.000€ en la partida.  

 

La Sra. alcaldesa cede la palabra a la Sra. Laso que explica que la situación actual es de 

prórroga del presupuesto de 2020 y que, con la aprobación del nuevo presupuesto, la partida 

se dotará adecuadamente. A ello añade la Sra. alcaldesa que, mientras que se realiza el 

trámite de la aprobación y entrada en vigor del nuevo presupuesto, han preferido utilizar esta 

vía para agilizar las ayudas. 

 

La Sra. Antolí dice que agradecerían que se les hicieran llegar las bases antes de pasarlas a 

aprobación para poder hacer aportaciones a las mismas. 

 

El Sr. Raga expresa su conformidad con la propuesta y añade que, al tener las ayudas del 

tratamiento de subvención, se debe habilitar una partida presupuestaria expresamente para 

ello. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
Vista la actual situación de COVID-19, y los momentos difíciles por los que está pasando el 

comercio, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

a) Aprobar el siguiente expediente de modificación de créditos: 

CRÉDITO EXTRAORDINARIO POR BAJA DE CRÉDITOS: 

Partida que se crea 

430.4700 Ayudas extraordinarias al 

comercio por COVID-19 

3.000,00 € 

 TOTAL 3.000,00 € 

 

 

 

FINANCIACIÓN 

Partida que disminuye 

433.22699 Promoción económica 3.000,00 € 

 TOTAL 3.000,00 € 

 

b) Que se sigan los trámites hasta su aprobación definitiva. Si en el período de exposición 

pública no se producen reclamaciones, este acuerdo será elevado automáticamente a definitivo. 
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8. Asignación grupos políticos municipales legislatura 2019-2023 

 

Antes  de pasar al debate y votación de este punto, que no ha sido tratado en la Comisión 

Informativa Única previa a este acto, se procede a la votación para dictaminar su trámite por 

urgencia en este Pleno, que queda aprobada por unanimidad.  

 

A continuación se pasa a tratar el fondo del asunto. 

 

La Sra. alcaldesa explica que el acuerdo anterior se adoptó solamente para el año 2020 por 

lo que es necesario volver a pasarlo a aprobación con el fin de que abarque toda la legislatura. 

 

Abierta deliberación al respecto, los tres portavoces municipales expresan su conformidad 

con la propuesta. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
Considerando que este Ayuntamiento en Pleno, en sesión celebrada el 29 de enero de 2020 acordó 

la aprobación de la asignación a los grupos políticos municipales para el ejercicio 2020, 

debiéndose adoptar nuevamente acuerdo a tal efecto para el resto de la actual legislatura 2019-

2023. 

 

Por todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo:  

 

Único.-  Aprobar la asignación a  los grupos políticos municipales durante el resto de la legislatura 

2019-2023, que queda como sigue: 

 

Las asignaciones anuales a los grupos políticos serán por importe de 4.400 euros a cada grupo, 

debiéndose justificar de conformidad con las bases de ejecución del presupuesto. 

 

9. Aprobación participación programa ayudas IVACE 

 

Antes  de pasar al debate y votación de este punto, que no ha sido tratado en la Comisión 

Informativa Única previa a este acto, se procede a la votación para dictaminar su trámite por 

urgencia en este Pleno, que queda aprobada por unanimidad.  

 

A continuación se pasa a tratar el fondo del asunto. 

 

En primer lugar, la Sra. alcaldesa explica el asunto. 

 

Abierta deliberación al respecto, la Sra. Guara manifiesta su conformidad con la propuesta. 

 

La Sra. Antolí anuncia asimismo el voto favorable de su grupo ya que es importante que las 

empresas del polígono industrial puedan contar con buenas infraestructuras para el desarrollo 

de su actividad y pregunta si se va a realizar la obra en toda la acera o solo en el cruce. A 

ello le responde el Sr. Raga que se va a realizar la obra desde el parque de los Paelleros hasta 

la c/ del Parc y que espera que la subvención abarque el 100% del coste. 
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Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

  
Vista a la convocatoria del Instituto Valenciano de Competitividad Empresarial para la concesión 

de ayudas para proyectos de inversión para la mejora, modernización y dotación de 

infraestructuras y servicios en polígonos, áreas industriales y enclaves tecnológicos, por 

Resolución de 22 de diciembre de 2020 del presidente del IVACE, publicada en el DOCV de 

fecha 4 de enero de 2021. 

 

Considerando prioritario realizar en el municipio de Bonrepòs i Mirambell, la mejora de acera y 

accesibilidad en puntos de cruce y obra civil para la implantación de fibra óptica, en la c/ Gabriel 

Esteve en el tramo de la avda. de la Marina y la c/ Ermua. 

 

Vista la memoria técnica elaborada por la arquitecta técnica municipal para la “Mejora de acera 

y accesibilidad en puntos de cruce y obra civil para implantación de fibra óptica, en la c/ Gabriel 

Esteve en el tramo de la avda. de la Marina y la c/ Ermua”, por importe de 63.300,96 euros (IVA 

incluido) 

 

Por todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

PRIMERO.- Aprobar la participación del Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell en el programa 

de ayudas del IVACE para la concesión de ayudas  para la mejora, modernización y dotación de 

infraestructuras y servicios en polígonos, áreas industriales y enclaves tecnológicos para el 

ejercicio 2021, aceptando las bases reguladoras del mismo. 

 

SEGUNDO.- Aprobar la memoria técnica del proyecto “Mejora de acera y accesibilidad en 

puntos de cruce y obra civil para implantación de fibra óptica, en la c/ Gabriel Esteve en el tramo 

de la avda. de la Marina y la c/ Ermua”, por importe de 63.300,96  euros (IVA incluido), a incluir 

en el mencionado programa de ayudas del IVACE. 

 

TERCERO.- Adquirir el compromiso del ayuntamiento a tramitar la correspondiente 

modificación presupuestaria a los efectos de incluir en el presupuesto la/s partida/s que reflejen 

la financiación objeto de la presente convocatoria y de su acreditación fehaciente en un plazo de 

quince días contados desde la recepción de la notificación de concesión, en su caso. 

 

CUARTO.- Dar traslado al IVACE del presente acuerdo. 
 

10. Aceptación ayuda Plan Resistir 

 

Antes  de pasar al debate y votación de este punto, que no ha sido tratado en la Comisión 

Informativa Única previa a este acto, se procede a la votación para dictaminar su trámite por 

urgencia en este Pleno, que queda aprobada por unanimidad.  

 

A continuación se pasa a tratar el fondo del asunto. 

 

La Sra. alcaldesa explica que no se precisa aprobación por el Pleno, pero prefiere que se 

apruebe por este órgano para hacerle partícipe. 

 

Abierta deliberación al respecto, la Sra. Guara dice que si el ayuntamiento se puede 

comprometer a la aportación que le corresponde, su grupo está de acuerdo. 



 

 

 

 

 

Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell  
(València) 

 

 

La Sra. Antolí dice que esta colaboración entre Generalitat y Diputación es un camino que 

ha de seguir y que para municipios pequeños como este, es fundamental y agradece a ambas 

instituciones la ayuda recibida. 

 

La Sra. Amigó explica que la Diputación tiene previsto colaborar con los pequeños 

municipios en la elaboración de las bases, lo que la Sra. alcaldesa agradece y comunica que 

hay una reunión convocada para explicar el procedimiento. 

 

El Sr. Raga añade que lo importante es que las ayudas se hayan aprobado y que después, 

entre todos, se irán desarrollando las bases. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad, este Ayuntamiento el Pleno adopta el siguiente 

acuerdo: 

 
Visto el Decreto Ley 1/202, de 22 de enero, del Consell, por el cual se aprueba el Plan Resistir, 

que incluye ayudas paréntesis en cada municipio para los sectores más afectados por la pandemia, 

publicado en el DOGV de fecha 26 de enero de 2021. 

 

Estas ayudas están destinadas a los municipios de la Comunitat Valenciana para acometer 

actuaciones encaminadas a paliar las consecuencias de la pandemia sobre los sectores productivos 

relacionados en el anexo II del mencionado decreto ley. 

 

Las aportaciones del Plan Resistir tienen el carácter de transferencias a los municipios con objeto 

de financiar las actividades mencionadas. 

 

Considerando que en el anexo I del mencionado Decreto, le corresponde a Bonrepós i Mirambell 

el importe de 69.549 euros. 

 

Teniendo en cuenta que la participación en el presente Plan de ayudas por parte de los municipios 

requerirá la presentación, en el plazo de 10 días naturales contados a partir del día siguiente al de 

la publicación del decreto ley, de resolución o acuerdo del órgano municipal competente que 

deberá incluir expresamente su voluntad de aceptar la ayuda y el compromiso de aportar el 

importe correspondiente a su porcentaje de participación y de cumplir con el resto de las 

obligaciones contempladas en el presente decreto ley. 

 

Por todo lo expuesto, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

Primero: Aceptar la ayuda correspondiente a Bonrepòs i Mirambell del Plan Resistir, aprobado 

por Decreto Ley 1/202, de 22 de enero, del Consell, y comprometerse a aportar el importe 

correspondiente a nuestro porcentaje de participación y a cumplir con el resto de las obligaciones 

contempladas en el mencionado decreto ley. 

 

Segundo: Notificar el presente acuerdo al órgano competente del Consell, a los efectos oportunos. 

 

11. Informes de Presidencia 

 

La Sra. alcaldesa da cuenta de los siguientes asuntos: 
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- Sobre las resoluciones de Alcaldía 40/20 a 46/20 y la 01/21 

- Sobre el desarrollo del cierre perimetral de la población a causa de la pandemia. 

- Sobre el cambio en la plaza de pediatra en el centro de salud. 

- Sobre la adjudicación antes de finalizar el ejercicio 2020 de los tres proyectos de 

presupuestos participativos. 

- Sobre la formación de la nueva brigada municipal. 

- Sobre el estado del expediente de modificación del PGOU. 

- Sobre las ayudas concedidas a la hostelería del municipio. 

- Sobre las ayudas del cheque bebé concedidas a las familias. 

- Sobre el estado del expediente de ayudas para el comedor escolar. 

- Sobre las obras realizadas en el trinquet. 

- Sobre la adjudicación de la obra de reforma del cuadro eléctrico del polideportivo. 

- Sobre el proyecto de Smart Cities. 

- Sobre la causa del retraso en las obras de la c/ Major. 

- Sobre los trabajos de desinfección del municipio. 

- Sobre las obras de las aulas de la FPA. 

- Sobre el corte del tráfico rodado de los tramos de las c/ Verge del Pilar y Macarella 

en horas de entrada y salida del colegio. 

- Sobre la renovación del convenio con el Ayuntamiento de València para el bono oro. 

- Sobre la emisión del carnet jove en el PIJ. 

- Sobre la campaña Els nostres majors. 

- Sobre la incorporación de la orientadora laboral con el programa EMPUJU. 

- Sobre la nueva página web municipal. 

- Sobre el premio Turisme Carraixet. 

- Sobre el programa Ecovid 2020. 

- Sobre la reunión con la CHJ para la limpieza del barranco del Carraixet. 

- Sobre el Servicio de Atención Domiciliaria. 

- Sobre la recogida de sangre en el municipio. 

- Sobre las ayudas del Plan Reacciona. 

 

12. Informes órganos supramunicipales 

 

La Sra. alcaldesa informa sobre las asambleas del Consorcio Pactem Nord y de la EMSHI. 

 

13. Ruegos y preguntas 

 

El Sr. Morales pregunta porqué había una factura de un aperitivo el día 12 de octubre si se 

había anulado el aperitivo que se organiza desde el ayuntamiento, a lo que la Sra. alcaldesa 

responde que se pagó el aperitivo que tradicionalmente se paga al Cor. 

 

Pregunta asimismo por una factura de diciembre por la presentación de la Falla Bonrepòs i 

Mirambell, la Sra. alcaldesa responde que, por la fecha, debe tratarse de un error y debe ser 

la Falla Sant Joan. 

 

Pregunta también sobre la reparación de las vallas del polideportivo, que se han realizado 

por una empresa que no es del municipio, cuando hay aquí empresas que pueden realizar 

estos trabajos. A ello le responde el Sr. Raga que se pidieron cuatro presupuestos y se 
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contrató con la que hizo la oferta más baja. La Sra. alcaldesa le comunica que se le pasarán 

los presupuestos. 

 

Seguidamente expone un problema con la cita previa en el centro de salud. La Sra. alcaldesa 

anuncia que toma nota como concejala de Sanidad, pero que este tipo de quejas es preciso 

realizarlas en el mismo centro de salud porque es competencia de la Conselleria de Sanidad. 

 

Ruega a continuación, que se retire el palet y los ladrillos que se colocaron por la reparación 

de un tragaluz en la plaça Sant Vicent, de lo que toma nota el Sr. Alberich para que sean 

retirados. 

 

Finalmente, solicita información sobre el estado del expediente sobre el anterior alcalde, a 

lo que la Sra. alcaldesa le responde que el próximo lunes se ha convocado una junta de 

portavoces para informar de este asunto y que se dará toda la información que se pueda dar 

legalmente. Añade que su portavoz está ya informada al respecto.  

El Sr. Morales insiste en solicitar un informe por escrito y la Sra. alcaldesa le responde que 

se dará toda la información que se pueda dar, en el momento que se pueda. 

 

Seguidamente, interviene la Sra. Guara que ruega se repare el dispensador de bolsas 

instalado en el pipican, porque puede ser peligroso, de lo que toma nota el Sr. Alberich. 

 

Añade que la papelera de los excrementos está llena y que hay muchos excrementos sin 

recoger, así como bayas que caen de los árboles, a lo que la Sra. alcaldesa responde que se 

volverá a insistir en la campaña de concienciación. 

 

El Sr. Alberich ruega que los problemas que se detecten se comuniquen al ayuntamiento para 

poderlos solucionar con más rapidez y explica que las papeleras del pipican se vacían todos 

los días y se pasa el rastrillo una vez por semana. Añade que enviará además de a la brigada, 

a la empresa de jardinería para que lo revisen todo. 

 

A continuación, interviene la Sra. Antolí que ruega que se convoque Junta de Portavoces con 

más frecuencia o una comisión informativa para informar, por ejemplo, sobre el tema 

sanitario y asuntos del municipio, así como que se les comunique la visita de cargos públicos 

al municipio que, contemplando todas las restricciones sanitarias, se les podría hacer 

partícipes de alguna manera. 

 

Pide que el secretario informe acerca de las contestaciones a las preguntas que hacen por 

escrito, que se deben contestar en un mes y no se está cumpliendo ese plazo. Yo, el secretario, 

le respondo que eso no es función de Secretaría, que lo debe reclamar a la persona a la que 

va dirigida la pregunta. 

 

El Sr. Alberich explica el motivo de la tardanza en una respuesta y la Sra. Antolí dice que 

no es ese el caso, que se han hecho preguntas que han tardado varios meses o que se han 

contestado una semana antes de celebrar un pleno. 

 

También comenta, sobre el cambio de perfil de la trabajadora social por una educadora, que 

el pueblo ha perdido en atención a las personas mayores. Que, por ejemplo, la trabajadora 
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social se dedicaba a la dependencia y que esas funciones no las puede realizar la educadora. 

Anuncia que van a presentar una pregunta por escrito al respecto. 

 

Seguidamente, ruega más información y vigilancia en los campos del municipio, que no se 

respetan por muchas de las personas que pasean sus animales y permiten que produzcan 

daños en los campos. A ello, la Sra. alcaldesa responde que en las reuniones con la policía 

hace hincapié en ese tema, y que volverá a insistir en ello pero que, cree que puede ser que 

no están presentes en el momento en que se producen estas conductas. 

 

También pide información sobre la urbanización de las unidades de ejecución 8, 9, 10 y 11 

que parece parada, así como la licitación de la primera fase del almacén que tampoco saben 

el motivo por el que no se ha licitado aún. El Sr. Raga anuncia que solicitará informe al 

técnico de las UUEE 8 a 11 sobre el estado de los trabajos.  

La Sra. alcaldesa anuncia que se les remitirá informe sobre la situación de ambos 

expedientes. 

 

Agradece la respuesta remitida al Sr. Alberich sobre la jardinería y comenta que no creen 

que sea correcto que la empresa en su informe diga que no se sabía que había tanto trabajo 

de poda, así como que se debería haber hecho más difusión en la población del tema de la 

contratación de personal del municipio. A ello el Sr. Alberich responde que, efectivamente, 

se han producido problemas con la poda, pero que el objetivo es que en unos meses se esté 

al día, y que el jardinero está formándose para que el año que viene pueda realizar él mismo 

la poda en altura y no depender de la máquina. La Sra. Antolí dice que la empresa está ahora 

realizando un esfuerzo gracias a la presión que se ha realizado por parte del Ayuntamiento a 

consecuencia de su insistencia y que el trabajador hasta ese momento, se encontraba sin 

recursos. La Sra. alcaldesa anuncia que próximamente habrá una persona que empezará a 

trabajar en prácticas en la jardinería. 

 

Sobre el tema del refuerzo escolar, anuncia que harán una pregunta por escrito, ya que se les 

informó que se haría de una forma y ahora ven que se va a proceder de otra manera. 

 

Y no habiendo más asuntos que tratar, la Sra. alcaldesa levantó la sesión, siendo las   

veintiuna horas treinta minutos, de todo lo cual, como secretario, doy fe. 

 

• Documento firmado digitalmente 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


